

SADRŽAJ

UVODNIK	
Hvala!	1
ČLANCI:	
<i>Miroslav Martinjak</i> : Orguljska pratnja pučkih popjevki	2
IZ GLAZBENE PROŠLOSTI:	
<i>Marko Babić</i> : Prinos poznavanju života i opusa glazbenika doktora fra Ivana Glibotića	6
<i>Ivan Mirnik</i> : Milka Trnina u Grazu	7
MUZIKOLOGIJA:	
<i>Miroslav Vuk</i> : Franjo Šaver Kuhač (Svršetak)	10
IN MEMORIAM:	
<i>Lovro Županović</i> : In memoriam velikom znanstveniku	14
<i>Siniša Hrestak</i> : Napustio nas je odličan kulturni stručnjak i čovjek – Mirko Petravić	15
<i>Siniša Hrestak</i> : Odlazak velikoga kulturnog radnika Frana Dražića	16
<i>Kraljevčan</i> : Umro Stanko Gudac	16
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU	17
<i>Duro Tomašić</i> : Osnovna teorija glazbe (46. nastavak)	369
VIJESTI IZ BISKUPIJA:	18
GLAZBENI DOGAĐAJI:	22
VIJESTI IZ INOZEMSTVA:	24
GLAZBENI PRILOG:	
<i>Šime Marović</i> : Zašiti me, Gospode za 4-gl. mj. zbor a cappella	
<i>Šime Marović</i> : U Križu je spas " " " "	
<i>Šime Marović</i> : O Bože, spasi me " " " "	
<i>Stjepan Šajfer</i> : Ave Maria " " " "	
<i>Franjo Hrg</i> : Verzet " " " "	

INHALT

LEITARTIKEL: Dank (1) – ARTIKEL: *Miroslav Martinjak*: Orgelbegleitung von Kirchenliedern (2) – AUS DER MUSIKVERGANGENHEIT: *Marko Babić*: Beitrag zur Kenntnis vom Leben und Werk des Musikers Dr. Fra. Ivan Glibotić (6) – *Ivan Mirnik*: Milka Trnina in Graz (7) – MUSIKOLOGIE: *Miroslav Vuk*: Franjo Šaver Kuhač (Ende) (10) – IN MEMORIAM: *Lovro Županović*: In memoriam vom grossen Wissenschaftler (14) – *Siniša Hrestak*: Mirko Petravić, einer von den vornehmsten kulturellen Fachmann und Mensch hat uns verlassen (15) – *Siniša Hrestak*: Der Weggang vom grossen kulturellen Tätigen Fran Dražić (16) – *Kraljevčan*: Stanko Gudac ist gestorben (16) – AUS DER TÄTIGKEIT DES INSTITUTES FÜR KIRCHENMUSIK (17) – *Duro Tomašić*: Grundtheorie der Musik (46. Folge) (369) – NACHRICHTEN VON BISTÜMERN (18) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (22) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (24) – MUSIKALISCHE BEILAGE: *Šime Marović*: 1) Beschütze mich, Herr, für vier stimmigen Chor a cappella; 2) Im Kreuz ist Heil, für vier stimmigen Chor a cappella; 3) Rette uns, Gott, für vier stimmigen Chor a cappella; *Stjepan Šajfer*: Ave Maria, für vier stimmigen Chor a cappella; *Franjo Hrg*: Das Versetz.

CONTENTS

EDITORIAL: Thanksgiving (1) – ARTICLES: *Miroslav Martinjak*: Accompanement of the organ for church songs (2) – FROM OUR MUSICAL PAST: *Marko Babić*: Contribution to knowlegde of the life and work of the musician Dr. Fra. Ivan Glibotić (6) – *Ivan Mirnik*: Milka Trnina in Graz (7) – MUSICOLOGY: *Miroslav Vuk*: Franjo Šaver Kuhač (End) (10) – IN MEMORIAM: *Lovro Županović*: In memoriam to the big research worker (14) – *Siniša Hrestak*: Mirko Petravić, the eminent cultural specialist and man abandoned us (15) – *Siniša Hrestak*: Leaving of the big cultural worker Fran Dražić (16) – *Kraljevčan*: Stanko Gudac is dead (16) – FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC (17) – *Duro Tomašić*: The essential theory of music (46th continuation) (369) – NEWS FROM DIOCESES (18) – MUSICAL EVENTS (22) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (24) – MUSICAL SUPPLEMENT: *Šime Marović*: 1) Protect us, Lord, for four voices of mixt choir a cappella; 2) In the Cross is salvation, for four voices of mixt choir a cappella; 3) God save us, for four voices of mixt choir a cappella; *Stjepan Šajfer*: Ave Maria, for four voices of mixt choir a cappella; – *Franjo Hrg*: The versicle.